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Rada Miejska w Augustowie 
 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021 

z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym, 

 w dniu 15 lipca 2021 r. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, co stanowi o prawomocności obrad. 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza 

- Pani Beata Kornelius – Radca Prawny 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 15 lipca 2021 o godz. 17:45, 

a zakończono o godz. 22:49 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Mirosława Zawadzkiego. 

3. Przyjęcie apelu w sprawie odwołania Filipa Jerzego Chodkiewicza z funkcji zastępcy 

burmistrza miasta Augustowa. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która została zwołana na wniosek grupy Radnych  

/zał. nr 1/ na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Poinformowała, że porządek obrad /zał. nr 2/, projekty uchwał praz pisma Wojewody 

Podlaskiego otrzymali Państwo w systemie eSesja. Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności 

i sprawdzenia kworum, co pozwoli na prawomocne prowadzenie obrad. Poprosiła Państwa 

Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /0:00/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /1:07 – 3:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że po 

sprawdzeniu listy obecności w obradach bierze udział 21 radnych. Stwierdziła, ze obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady rady gminy są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk a nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /3:13/. 

 

Ad. pkt 2. 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Mirosława Zawadzkiego. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 

radnego Mirosława Zawadzkiego /4:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu uchwały w sprawie wygaśnięcia 

mandatu radnego Mirosława Zawadzkiego. Poprosiła wnioskodawców o przedstawienie 

wniosku /4:22/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny odczytał uzasadnienie wniosku o treści: „Pismem z dnia 5 lipca 

2021 roku Wojewoda Wezwał radę do podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnemu Mirosławowi Zawadzkiemu. Sprzedaż towarów oraz świadczenie usług na 

rzecz miejskich podmiotów miała miejsce bez zawierania umów, w formie pisemnej na 

podstawie jednorazowych zleceń, czy też zamówień z tzw. wolnej ręki. To właśnie 

jednoznacznie można określić jako łamanie zapisów ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie 

z art. 24 f ust. 1 „Radni nie mogą prowadzić działalności gospodarczej na własny rachunek lub 

wspólnie z innymi osobami z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny 

uzyskał mandat”. Orzecznictwo Naczelnego Sądu Administracyjnego dotyczące ustawy o 

samorządzie gminnym, w odniesieniu do radnych prowadzących działalność gospodarczą z 

wykorzystaniem mienia komunalnego oraz wykorzystujących swą funkcję do uzyskiwania 

nieuprawnionych korzyści dla siebie i bliskich jest jednoznaczne. Pan Radny Mirosław 
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Zawadzki świadczył usługi oraz sprzedawał i sprzedaje materiały i produkty do Urzędu Miasta 

i jednostek organizacyjnych Miasta Augustowa i uzyskuje środki pieniężne z budżetu gminy. 

Środki pieniężne w świetle wyroków sądowych są traktowane jak mienie komunalne. Wykaz 

faktur za usługi i zakupione materiały w roku 2018 – 2021, na rzecz Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych potwierdza fakt wykorzystania mienia komunalnego przez 

Radnego Mirosława Zawadzkiego. Dodatkowo Radny świadczy usługi i sprzedaje materiały 

także spółkom miejskim (Necko oraz Wodociągi i Kanalizacje), których stuprocentowym 

właścicielem jest miasto Augustów. W związku z powyższym wygaszenie mandatu radnemu 

Mirosławowi Zawadzkiemu jest w pełni uzasadnione. Od powyższej uchwały 

zainteresowanemu przysługuje skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Białymstoku. Skargę wnosi się za pośrednictwem Rady Miejskiej w Augustowie w terminie 

7 dni od doręczenia uchwały”/5:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie  

z art. 383 § 3 ustawy z 5 stycznia 20211 r. Kodeks wyborczy, przed podjęciem uchwały  

o wygaśnięciu mandatu należy umożliwić radnemu złożenie wyjaśnień /10:00/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny poinformował, że tak jak na poprzedniej sesji, która 

dotyczyła jego osoby powiedział wszystko, co miał do powiedzenia i nie ma zamiaru 

tłumaczenia się, bo tylko winni się tłumaczą. Poinformował, że śmiało może spojrzeć sobie w 

oczy i nigdy nie używał funkcji jaką pełni do tego, aby protegować firmę, którą zarządza, żeby 

ktoś dokonywał zakupów w tej firmie, czy jakiekolwiek inne działania. To jest oczywiste. 

Stwierdził, że procedury się toczą, a czy Wojewoda ma rację, też nie wie. Poinformował, że 

pierwsze pismo, które było skierowane, które zawierało oczywisty błąd, bo chyba osoba, która 

to pisała zrobiła to, na zasadzie kopiuj-wklej, bo przytoczono mu łatkę sprzedaży paliw. Później 

zostało to poprawione. Stwierdził, że w jego ocenie uzasadnienie, które było pisane do Radnego 

Tomasza Dobkowskiego, zostało tak samo napisane do niego. Powiedział, że nie wie, czy jest 

tak silna presja polityczna żeby odwołać kilku radnych. Stwierdził, że w tej kadencji w końcu 

coś się dzieje i czy miasto Augustów zasługuje na to, żeby było sceną walki politycznej. 

Stwierdził, ze w całej Polsce nie ma takiego zjawiska jak Platforma i PiS. Poinformował, ze jak 

rozmawia ze znajomymi z Polski, jak i z zagranicy, to się dziwią, jak to jest możliwe, żeby coś 

takiego istniało i jak widać wspólny wróg jednoczy siły i daje wiatr w skrzydła. Można się 

pokazać, zrobić wszystko, co możliwe, aby tylko uwalić inicjatywy, które się tworzą? Zapytał, 

czy Państwo nie widzą, że w mieście dzieją się rzeczy dobre, wspaniałe, że miasto się rozwija? 

Stwierdził, że w Waszej ocenie wszystko jest złe. Zawsze negujecie budżet, prognozy 

wieloletnie. Poinformował, że nie ma zamiaru się więcej tłumaczyć. Poinformował, że 

niedawni na Facebook opublikował, taki wpis, który mu się bardzo spodobał z racji tego, że 

jest pszczelarzem, to interesują go pszczoły, wpis o treści „pszczoły, pracowite pszczoły nie 

musza tłumaczyć muchom, że miód jest lepszy niż coś innego, na co lecą muchy” /12:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Marcinowi 

Kleczkowskiemu /15:16/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pan Marcin Kleczkowski – Radny /15:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:54/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /16:17/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:00/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /19:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:37/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /19:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:21/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /20:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:58/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /21:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:37/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /23:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:00/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /32:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:26/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /33:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:32/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /35:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:11/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /34:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:25/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /36:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej upomniała po raz drugi Pana 

Radnego Tomasza Miklasa /38:49/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /39:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:15/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /40:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:00/. 
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /41:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:02/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /42:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:02/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /44:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:38/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /46:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:21/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /50:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:45/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /53:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:09/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /54:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:42/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /56:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:38/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /58:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:46/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /59:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:59/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:01:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:03/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /1:05:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:20/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /1:06:40/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:05/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /1:07:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:11/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:11:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:17/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:19:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:24/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /1:40:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:22/. 

 

Pan Tomasz Miklas- Radny /1:46:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:00/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /1:50:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:03/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /1:51:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:27/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:53:36/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /1:54:01/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:54:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:38/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /1:56:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:58/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:57:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:59/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:01:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:42/. 
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:04:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:43/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:12:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:05/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:19:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:58/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:25:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:14/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:28:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:45/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:28:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:36/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:30:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:51/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:32:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:33:21/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:33:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:27/. 

 

Pan Emilian Al-Khameri – Radny /2:34:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:12/. 

 

Pan Adam Sieńko- Radny /2:41:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:08/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:44:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:53/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:48:35/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:52/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:49:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:13/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:52:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:52:06/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:52:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:02/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:53:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:36/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny poinformował, że ze względu na to, że to głosowanie 

dotyczy jego osoby, nie będzie brał udziału z głosowaniu /2:55:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:00/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:56:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/2:57:05/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /2:57:44 – 2:58:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /2:58:07/. 

 

Głosowano w sprawie: wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek 

Sznejder, Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Zawadzki 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego została niepodjęta /2:58:48/. 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie apelu w sprawie odwołania Filipa Jerzego Chodkiewicza z funkcji zastępcy 

burmistrza miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przyjęciu apelu w sprawie odwołania Filipa Jerzego 

Chodkiewicza z funkcji zastępcy burmistrza miasta Augustowa /2:59:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu w sprawie odwołania Filipa Jerzego Chodkiewicza z funkcji Zastępcy 

Burmistrza. Poprosiła o zabranie głosu przez wnioskodawców. W imieniu wnioskodawców 

głos zabrał Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:59:00/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny przedstawił apel o treści „W trosce o przyszłość dzieci  

i młodzieży szkolnej wzywamy Pana Burmistrza Miasta Augustowa do odwołania Filipa 

Jerzego Chodkiewicza z funkcji Zastępcy Burmistrza. Promowanie przez Zastępcę Burmistrza 

występów artystów nawołujących do patologicznych zachowań, takich jak: zażywanie 

narkotyków, spożywanie alkoholu czy agresji wobec policji, jest sytuacją niedopuszczalną   

i nie będzie akceptowane. Zastępca Burmistrza z racji sprawowania swojej funkcji zobligowana 

jest do nadzoru oraz stania na straży właściwego kształtowania postaw młodych ludzi. Ostatnie 

wydarzenia i działania Pana Filipa Chodkiewicza stoją w absolutnej sprzeczności z jego 

powinnościami. Podczas uroczystego zakończenia roku szkolnego w Szkole Podstawowej Nr 

2, Zastępca Burmistrza – Filip Jerzy Chodkiewicz, osobiści zapraszał dzieci i młodzież na 

koncert wykonawców TEDE i Wac Toja. W dniu 25 czerwca 2021 r. o godzinie 20.00, na placu 

przy plaży miejskiej odbył się koncert wspomnianych wykonawców. Koncert zapowiadał, 

znowu osobiście, Zastępca Burmistrza – Filip Jerzy Chodkiewicz, a bezpośrednio po min na 

scenę wszedł Wac Toj wykonując utwór „Kapitan”, którego treść zaczyna się od następujących 

słów: jaramy jointa, zielonego lolka, dwie białe kreski, pierdolić niebieskich, i tylko spontan, 

od początku do końca, liczy się prestiż, i te niunie seksi. Zauważyć należy, że wiele utworów 

obu wykonawców przesyconych było agresją, rozpasanym seksualizmem i pochwałą takich 

patologii, jak narkomania. W koncercie, zgodnie z zaproszeniem władz miasta uczestniczyły 

nawet kilkunastoletnie dzieci. Jeżeli prawdą jest, że w związku z incydentami z nadużyciem 

alkoholu przez młodzież z pomocą musiały wkroczyć służby medyczne, to jak oceniać pracę 

najbliższego współpracownika Burmistrza? Jest to działanie absolutnie niedopuszczalne i 

skandaliczne. Promowanie tego typu patologicznych zachowań prowadzi do demoralizacji 

dzieci i młodzieży. Jest tu również ewidentne przyzwolenie, a wręcz zachęta do okazywania 

braku szacunku dla służb mundurowych, szczególnie policji. Czy tego typu przekaz działa 

wychowawczo? Należy również wskazać, że wyżej opisana impreza została zorganizowana ze 

złamaniem obowiązujących zasad sanitarnych. 25 czerwca br. Obowiązywał jeszcze limit 250 

osób na tego rodzaju wydarzenia. Liczba uczestników koncertu kilkukrotnie przekraczała limit. 

Filip Jerzy Chodkiewicz mieni się obrońcą uciśnionych „rzekomą” przemocą w augustowskich 

szkołach. Te wydarzenia jasno wskazują, że jest wręcz przeciwnie. Zastępca Burmistrza daje 

przyzwolenie na takie zachowania poprzez wybór tak kontrowersyjnego artysty jako rozrywki 

dla młodzieży szkolnej, poprzez nakłanianie do udziału w koncercie, czy też brak jakiejkolwiek 

reakcji i kontroli treści wykorzystanych utworów. Jesteśmy za organizacją jak największej 

liczby atrakcji dla naszej młodzieży. Niech to będą koncerty, spektakle czy inne imprezy 

kulturalne, sportowe lub inicjatywy społeczne, ale nie ma naszej zgody na taką beztroskę, która 
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w efekcie stanowi zagrożenie dla zdrowia i bezpieczeństwa dzieci i młodzieży. Rodzice 

młodych ludzi pokładają pełne zaufanie w działania Burmistrza. Liczą, że promowane przez 

niego wydarzenia są absolutnie odpowiednie i nie zagrażają ich pociechom. Okazuje się, ze nie 

jest to prawdą. Mając na uwadze powyższe, niniejszym żądamy odwołania z funkcji Zastępcy 

Burmistrza Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza” /2:59:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:57/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza odpowiedział za zarzuty ujęte w apelu 

/3:06:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w tym 

punkcie odbędzie się tak zwana długa debata i radni mogą zabierać głos po 5 minut /3:16:31/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /3:17:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:34/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:21:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:57/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:27:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:30/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /3:33:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:34/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:35:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:50/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:39:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:23/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:44:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała prowadzenie obrad  

Wiceprzewodniczącej Pani Katarzynie Raczkowskiej /3:47:50/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:19/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /3:50:30/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:23/. 
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:54:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:45/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:01:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:01/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:02:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:04:34/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /4:04:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:02/. 

 

Krystyna Wilczewska – Radna /4:12:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:18/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:13:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:53/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:16:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:09/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:21:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:32/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:23:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:30/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:25:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:38/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:31:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:31/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /4:34:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:47/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:40:59/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:03/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:45/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:58/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:42:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:13/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:42:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:26/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:42:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:14/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny poinformował, że chce zrezygnować z pracy w Komisji 

Społeczno-Oświatowej /4:49:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:49/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna złożyła wniosek formalny o treści: „prośba o 

odpowiedź na pytanie, które zadała Pani Wiceprzewodnicząca Katarzyna Raczkowska” 

/4:50:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:41/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:50:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:02/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:51:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:22/. 

 

Pan Emilian Al-Khameri – Radny /4:53:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:02/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:20/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /5:00:53/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/5:01:05/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /5:01:37 – 5:02:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /5:02:30/. 

 

Głosowano w sprawie: dotycząca przyjęcia apelu w sprawie odwołania Filipa Jerzego 

Chodkiewicza z funkcji zastępcy burmistrza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela 

Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Sieńko 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

dotycząca przyjęcia apelu w sprawie odwołania Filipa Jerzego Chodkiewicza z funkcji zastępcy 

burmistrza została niepodjęta /5:03:41/. 

 

Ad. pkt 4. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:03:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady XXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie /5:03:52/. 

 

 

  

           Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

       Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotowała: Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


